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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnőke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Jobban ért a szaktárca a pénzügyekhez, mint az Állami Számvevőszék?” címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hitler Istvánhoz, az Oktatási és Kulturáli s
Minisztérium miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az előadó-művészeti szervezetek támogatásáról és sajátos foglalkoztatási szabályairól szól ó
jogszabály különös hangsúlyt fektet a pénzügyi elszámolásra, de talán az elszámoltatás jobb
kifejezés . Vitán felül áll, hogy a felelős gazdálkodás alapkövetelmény az intézménye k
számára. Ez a kötelességük !

Nem helyénvaló azonban azt feltételezni, hogy mindenki lop, csal és hazudik . Amennyiben
erre adatok, bizonyítékok vannak az is természetes, hogy az nem maradhat következménye k
nélkül . Azonban a pénzügyi, költségvetési ellenőrzést hagyja már meg legyen szíves a
szakminisztérium az arra feljogosított szervezetnek, azaz az Állami Számvevőszéknek .

Nincs szükség arra, hogy az intézményi gazdálkodás függetlenségét durván sért ő pénzügyi
beszámolási, elszámolási többletkötelezettséget ró a minisztérium a színházakra és eze n
elő írások teljesítését adott esetben különböző támogatások feltételéül is szabják .

Kérdezem Miniszter urat :

Miért nem elegendő az Állami Számvevőszék felügyeleti, ellenőrző szerepe?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2008 . december 19 .
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